	國立高雄餐旅大學
國際觀光餐旅全英文碩士學位學程
研究生變更題目申請表
National Kaohsiung University of Hospitality and Tourism
The International Master’s Program of Tourism and Hospitality
Change Thesis Topic Form

	申 請 人
Applicant
	


（簽名Signature）

	申請日期
Date
	                 年YYYY           月MM            日DD

	學    號
Student ID
	

	原 研 究
題    目
Original Research Topic
	

	新 研 究
題    目
New
Research Topic
	

	原題目之
學位考試
Original topic of degree examination
	◆計畫口試
Oral test
	□尚未申請Have not applied   
□已申請 Already applied
（□Passed  □Have not passed）

	
	◆論文學位考試 
Degree Examination
	□尚未申請Have not applied   
□已申請 Already applied
（□Passed  □Have not passed）

	申請理由
Reason of Application
	



	指 導 教 授 簽 具 意 見
Suggestion of Advisor 
	學 程 主 任 簽 具 意 見
Suggestion of Director of IMTH 

	

（簽章Signature）
年YYYY     月MM     日DD
	

（簽章Signature）
年YYYY     月MM     日DD

		 判 定 並 簽 具 意 見 Determine and give suggestion

	新、舊研究題目變更之差異性判定：(請勾選)
Determine the differences between the new and original research topics：(Please V )
 □ 此為「更換研究主題」，應重新申請學位考試程序。
[bookmark: _GoBack]    “Change the research thesis”, please reapply for the degree examination.
 □ 此為「修改研究題目」，不須重新申請學位考試程序。
    “Modify the research topic”, do not need to reapply for the degree examination.
   學程主任Director of IMTH　　　　　  　　（簽章Signature）
年YYYY     月MM     日DD


注意事項：
一、本申請表須經指導教授、學程主任簽章同意後始得變更。
二、研究題目變更之差異性由學程主任判定，研究題目判定為「更換研究主題」者，應重新申請學位考試程序，若判定為「修改研究題目」者，則不須重新申請。
Remark:
1. This application form can only be changed after being signed and approved by the adviser and the director.
2. The difference of research conversion is determined by the director. Those who decide to “change the research thesis”, please reapply for the degree examination. If “modify the research conversion”, do not need to reapply.
